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Rauman seuraparlamentti 
14.9. 2023 kello 15-17  
Rauman kaupungintalo  
Kokoushuone 6 
 
Paikalla: 
Janne Koivisto, puheenjohtaja 
Otto Ganbom, Rauman Frisbee ry 
Hemmo Isotalo, Pia Alanen Rauma Basket ry 
Joni Rokosa, Rauman Salba ry 
Kirsi Mäkelä, FC-Rauma ry 
Janne Rantala, kaupunki, järjestökoordinaattori 
Antti Saarinen, Iiro Junnila,Rauman Lukko ry  
Juuso Liukko, Rauman Voimailijat ry 
Jenna Mäkelä, Fera ry 
Milja Karjalainen, Yhteisökeskus 
Auli Kouru, liikuntapalvelut 
Iida Elonen, liikuntapalvelut 
Kimmo Kouru, sihteeri 
 
Teams-yhteydellä 
Marko Mäenpää, Lounais-Suomen liikunta ry 
Maria Gullsten, yrittäjä 
 

1. Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 15. 
 

2. Satakunnan yhteisökeskus: harrastusrahasto, maksuttomat koulutukset  
Milja Karjalainen Satakunnan Yhteisökeskuksesta kertoi hallinnoimastaan lasten harrastus-
rahastosta vähävaraisten perheiden lapsille sekä yleisesti Yhteisökeskuksen toiminnasta. 
Liitteenä esitys.  
Päätettiin tiedottaa rahastosta seuroja ja selvittää, miten Rauman kaupunki voisi osallistua 
rahastoon. 

 
3. Perheliikunta, lasten ja nuorten harrastusvihko, harrastamisen Rauman malli  

Iida kertoi harrasteliikunnan kuulumiset. Uusi harrastusvihko on lähdössä jakeluun. Harras-
tekerhoihin on saatu monipuolista toimintaa ja monet kerhot ovat tulleet täyteen het-
kessä. Jos urheiluseurat kokevat, että voisivat alkaa ohjaamaan säännöllisesti koulupäivän 
jälkeistä kerhoa, niin voivat ottaa yhteyden Iidaan. Lisääkin kerhoja voidaan vielä perustaa. 
 

 
4. Kaupungin info: salivuorot 

Auli kertoi, että salivuoroja on riittänyt kohtalaisesti kaikille niitä hakeneille, vaikka Norta-
mon sali on jäänyt pois käytöstä. 
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5. LiikU: seuratuki, koulutukset 
Marko Mäenpää esitteli lähiajan seuroille ilmaiset koulutukset. Kannattaa huomioida, että 
myös Varsinais-Suomen koulutustarjonta on käytettävissä. Osa koulutuksista on etä- ja osa 
läsnäolokoulutuksina.  
Opetusministeriön seuratuen määrästä ei täyttä varmuutta eikä hakupäivästä. Todennä-
köisesti mennään viimevuotisella mallilla kuitenkin. Markoon kannattaa olla yhteydessä, 
jos seura aikoo hakea tukea. Aidot seurojen yhteishankkeet saavat varmimmin rahoituk-
sen. LiikU:lta saa hakuprosessiin sparrausta. 
Hän kannusti tutustumaan myös Erasmus Sport-hankkeisiin, jossa tehdään kansainvälistä 
yhteistyötä muun muassa valmentajavaihtoa. 
Markon esitys liitteenä. 

 
6. Maria Gullsten ravintovalmennus urheiluseuroissa projekti 

Rauman Lukon kanssa on tehty pilottina tätä koulutusta. Hänen esityksenään on, että val-
mennuksesta tehtäisiin hanke vuodelle 2024. Liitteenä Lukon kanssa tehdyn projektin 
runko. 
Ravintovalmennusta pidettiin hyvänä. Suurin hyöty siitä on Lukon kaltaiselle seuralle, jolle 
tulee nuoria pelaajia muilta paikkakunnilta. Maria selvittää hanketta vielä kaupungin ja Lu-
kon kanssa, joka on todennäköinen hankehakija, jos siihen päädytään. Omarahoitus hank-
keessa on liikunnan hankkeisiin verrattuna hyvin pieni, minimissään 10%. 

 
7. Nuorten edustus kokouksessa 

Puheenjohtajan ehdotuksesta nuorisovaltuustolle lähtee jokaiseen kokoukseen kutsu ja 
erikseen sovitaan nuorten näkökulman esille tulo kokousasiana yhdessä kokouksessa.  

 
8. Lukon harrastuskoordinaattori Iiro Junnila esittäytyi 

Iiro kertoi, että hän on lähtenyt innolla kehittämään Juniorilukossa harrastusryhmiä. Easy-
hockey ja Special-hockey toimintaan on saatu lisää osallistujia. Myös aikuisten harrastus-
ryhmään on saatu 20 osallistujaa. 
Janne Rantala ehdotti, että kukin seura nimeäisi harrastevastaavan seuraan. 
Milja toi myös esille suomalaisen drop-out ilmiön, jossa monet nuoret lopettavat liikunnan 
harrastamisen teini-iässä. Janne Koivisto tunnisti ilmiön, mutta sanoi, että se on hankala 
taklata urheiluseuroissa. Hemmo kertoi, että esimerkiksi koripallossa harrastajia on niin 
vähän, että erikseen harrastusryhmää ei saada kasaan. Hän tunnusti, että heilläkin rimaa 
on pidetty liian korkealla 16-18-vuotiaiden ryhmässä. 

 
 

9. muut seurojen esille ottamat aiheet 
Juuso kutsui osallistujia katsomaan Raumalla 23.9. pidettäviä painin aluemestaruuskisoja. 
 
10. Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 17 

  
 

 


